
974272

@minvws.nl]
( )

Sent: Tue 12/1/2020 9:20:20 AM

Subject: RE: akkoord?: annotatie MCC

Received: Tue 12/1/2020 9:20:21 AM

Op kamer secretariaat (-; kom zo even langs

van: BE EEE)EEXe minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 1 december 2020 09:53

Aan: EAE GED MEE minvws.ni>

Onderwerp: FW: akkoord?: annotatie MCC

EE ter info onderstaand.

Waar zit jij vandaag? Liep al 2 rondjes zonder succes
*

Groeten [ENE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 30 nov. 2020 11:07 PM

BE. (ED) EE ins 11> EXE EE (REDD) <I inv >, IEEE EXE. (EDD)
@minvws.nl>

IE EE) IEEE vinvsi>
Onderwerp: RE: akkoord?: annotatie MCC

wiEE

De opzet van risiconiveau zeer ermstig in de herijkte routekaart is nieuw. Risiconiveau zeer ernstig betreft varianten van

een lockdown en we geven alleen mogelijke verdere beperkingen en gehele of gedeeltelijke sluitingen met de

onderwerpen aan. Maar niet welke verdere beperkingen en dus ook geen uitzonderingen.
Dit omdat het vastleggen van welke maatregelen je in een lockdown variant gaat treffen ondoenlijk 1s. De precieze

maatregelen in een lockdown worden tzt geformuleerd in een aparte ministeriéle regeling. Die gaat dan de

besluitvormigsprocedure door.

Groeten [ERE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 30 nov. 2020 10:52 PM

minvws.nl>

Onderwerp: FW: akkoord?: annotatie MCC

Excuus, jullie vergeten te cc’en! Herkennen jullie laatste punt van REY

Dank,



974272

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 30 nov. 2020 10:49 PM

BEGE EEN minws u- IEENE EEESEEamines > IEEE GE
@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: akkoord?: annotatie MCC

Komt mij voor als een open vraagstelling (heb stuk verder niet), dus zou denken dat het goed kan zo.

Heb nog wel een paar zinnen toegevoegd aan beslispunt 1, dat dus geen beslispunt is omdat er vanavond geen

overeenstemming bereikt is.

Weet niet of in stuk zit maar er was ons nog iets anders opgevallen bij nieuwe routekaart is in de fase zeer ernstig de

uitzonderingspositie jeugd t/m 17 jaar weggevallen (stond in eerdere versie wel), volgens ons ten onrechte. Het wordt ook wel

lastig want dat past niet bij MLT-jeugdpakket, daar willen we namelijk wel dingen organiseren (de Krajicek Foundation, Cruyff
Courts etc)

Verzonden: maandag 30 november 2020 22:18

i (EEE ERED minvws.ni>; I EE) EE eminvws.n>; IEEE EE. OR GE)
Dminvws.nl>

. CED HEE minvws. >;IESBE. (ED) SEE eins; IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: akkoord?: annotatie MCC

Bijgevoegd vinden jullie de annotatie voor de MCC. Graag vraag ik even jullie aandacht voor annotatie agendapunt 6. Na overleg
met Jeugd net begrijp ik dat het voorstel is om te differentiéren naar leeftijdsgroepen als er meer versoepelingen mogelijk zijn.
Zelf herken ik die lijn niet helemaal maar mogelijk is deze jullie wel bekend?

Groeten,

Mevr.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
5.1.2e

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
ERE Ominvws.nl


